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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Nenad Boršić (HDZ) je na 28. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 27. studenog 2019. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 

„Poštovani molim da mi se još jednom odgovori na slijedeće pitanje: 

Rasvjeta i održavanje pješačkih staza – uočljiva je potreba za postavljanjem javne rasvjete u 

prostoru na Zelenicama ispred Erste banke u potezu prema pošti , ali isto tako ne 

zaboravljajući veliki parking prostor ispod FINE i Porezne uprave koji je spojen sa 

Zelenicama kamenim stepenicama i nakon toga pješačkom stazom sa  vidljivim oštećenjima 

iste i sa upitnom rasvjetom, stoga me interesira da li se je pristupilo dogovoru za sanaciju tih 

mjesta i kada bi se moglo očekivati postavljanje adekvatne rasvjete u tom dijelu gradskog 

centra.“ 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao Donald Blašković, pročelnik Upravnog odjela za 
komunalno gospodarstvo i upravljanje: 
 

„Zahvaljujem na postavljenom pitanju. 

Sugestija je na mjestu, radi se o samom centru grada i trenutno javne rasvjete ispod Erste 

banke nema, ali imamo troškovnik i idejni projekt za postavu javne rasvjete i nada se da će 

se u narednim sastancima s Mjesnim odborom Labin Donji postavljanje javne rasvjete  na 

ovom dijelu grada staviti kao prvi prioritet. Što se tiče održavanja, odnosno sanacije rupa na 

pješačkoj stazi koja spaja Erste banku i parking, to ćemo kroz redovno održavanje staza, 

stepenica i ograda odraditi tijekom 2020. godine.“ 

Sa poštovanjem,  

                                                                  Pročelnica 
                                  Loreta Blašković,v.r. 
 

  

  


